

القاهرة فى 9 فبراير 2021

السادة ادارة الافصاح بالبورصة المصرية
تحية طيبة و بعد،،

مرفق طيه افصاح بخصوص رد شركة جلاكسو سيمثكلين على خطاب النوايا غير الملزم والذي تم ارساله من قبل شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية و المستحضرات التشخيصية راميدا للاستحواذ على جلاكسو سيمثكلين.

و لكم جزيل الشكر

ياسمين نجم
مدير علاقات المستثمرين

ياسمين نجم



Cairo Scientific Office

8 Geziret El Arab st., 23rd floor
Mohandessein, Giza- Egypt.
T: 202 3761 3046- 3761 3058- 3761 3074
F: 202 3761 3018 Postal code: 12411 Giza.

Factory

Second Industrial Zone, plot number 5
Sixth of October, Egypt
T: 202 382 02948
F: 202 382 02766

Date: February 9th, 2021

To: Messrs. Egyptian Stock Exchange

Subject: Disclosure on Interest in Acquisition of up to 100% of the share capital of GlaxoSmithKline (GSK) Egypt S.A.E.

Dear Sirs,

Whereas, Tenth of Ramadan for Pharmaceutical Industries and Diagnostic Reagents (Rameda) S.A.E. (Rameda) ("Rameda") has expressed its interest in engaging in the bidding process and submitting an offer in relation to the shares held by Glaxo Group Limited in GlaxoSmithKline (GSK) Egypt S.A.E. (the "Target Company"), representing 91.20% of the total share capital of the Target Company (the "Shares") through the letter dated 2 February 2021 and numerous email reminders and follow-ups on the matter to Glaxo Group Limited.

Whereas, we have received a letter from Glaxo Group Limited dated 8 February 2021, by which Glaxo Group Limited advised that our request to commence the negotiations on the potential transaction and the due diligence on the Target Company was rejected and that the negotiations to dispose the Shares in the Target Company will be limited to one of the competitors as part of a comprehensive sale process to its pharmaceutical businesses in Egypt and Tunisia.

We believe that Rameda and others' participation in the bidding process would have resulted in the most competitive offer being made for the Target Company benefiting all the shareholders of the Target Company and specifically in the best interest of the minority shareholders of the Target Company.

Accordingly, and in light of the decision of Glaxo Group Limited to exclude Rameda and other potential bidders (with the exception of one specific bidder) from the negotiations process in relation to the acquisition of the Shares in the Target Company, and not allowing us to conduct due diligence on the Target Company, we therefore retract our decision to submit an offer to the acquire the Shares of Glaxo Group Limited in GlaxoSmithKline (GSK) Egypt S.A.E.

On behalf of Rameda

Name: Yasmine Negm

Title: Head of Investor Relations

Signature: *Yasmine Negm*



التاريخ: 9 فبراير 2021

إلى: السادة/ البورصة المصرية

الموضوع: الإفصاح عن الاهتمام بالاستحواذ على نسبة تصل إلى 100% من رأسمال شركة جلاسكو سميثكلاين ش.م.م.

السادة الأفاضل،

حيث قامت شركة العاشر من رمضان للصناعات الدوائية والمستحضرات التشخيصية (راميدا) ش.م.م. ("راميدا") بالإعراب عن اهتمام في الانضمام لعملية تقديم العطاءات بشأن الاستحواذ على وتقديم عرض شراء بشأن الاستحواذ على لأسهم المملوكة لشركة جلاسكو جروب ليمتد في شركة جلاسكو سميثكلاين ش.م.م. ("الشركة المستهدفة")، والتي تمثل 91.20% من إجمالي رأسمال الشركة المستهدفة ("الأسهم") بموجب الخطاب المؤرخ 2 فبراير 2020 وكذلك عدد من رسائل البريد الإلكتروني لمتابعة الموقف الموجهة لشركة جلاسكو جروب ليمتد.

حيث أننا تلقينا خطاب من شركة لشركة جلاسكو جروب ليمتد في تاريخ 8 فبراير 2021، والذي بموجبه أفادت شركة جلاسكو جروب ليمتد بعدم الاستجابة لطلبنا في البدء في المفاوضات بشأن الصفقة المحتملة وعملية البحث النافي للجهاالة على الشركة المستهدفة وقصر التفاوض بشأن بيع الأسهم في الشركة المستهدفة على أحد المنافسين كجزء من عملية بيع شاملة لأنشطتها في مصر وتونس.

هذا وحيث إننا نؤمن بأن اشتراك راميدا و آخرين في عملية لاستحواذ على الأسهم كان من شأنه اتاحة الفرصة لتقديم عرض شراء متنافس والذي قد يؤدي بالنفع لكل مساهمين الشركة المستهدفة بالأخص لصالح مساهمي الأقلية في الشركة المستهدفة.

وعليه، فإنه في ضوء قرار شركة جلاسكو جروب ليمتد واستثناء راميدا وباقي المتقدمين الآخرين بالعروض (ما عدا أحد المتقدمين على سبيل الحصر) من عملية المفاوضات بشأن الاستحواذ على الأسهم في الشركة المستهدفة، وعدم تمكيننا من القيام بالفحص النافي للجهاالة على الشركة المستهدفة، فإننا نعدل عن قرارنا بشأن التقدم بعرض شراء لأسهم شركة جلاسكو جروب ليمتد في شركة جلاسكو سميثكلاين ش.م.م.

بالنيابة عن راميدا،

الاسم: ياسمين نجم

الصفة: مدير علاقات المستثمرين

التوقيع: *ياسمين نجم*

Cairo Scientific Office

8 Geziret El Arab st., 23rd floor
Mohandessein, Giza- Egypt.
T: 202 3761 3046- 3761 3058- 3761 3074
F: 202 3761 3018 Postal code: 12411 Giza.

Factory

Second Industrial Zone, plot number 5
Sixth of October, Egypt
T: 202 382 02948
F: 202 382 02766